
 Referat  Skolebestyrelsesmøde. 
 Mødedato, tid 

og sted:  

22. februar Personalehuset 

 

Bemærk tidspunkt: 18:30 – 20:30 

(på andre dage starter vi kl. 17) 

 

  Forældrevalgte: 

Anne Lind Støhs, Peter Bürgel Nielsen, Tina 

Sauvr, Helga Charlotte Lund, Malene 

Paasch, Henrik Stilling, Line Schmidt Rank, 

Dorte Byrfelt Thorhauge, Tina Faldt Nørager 

og Birte Dalsgaard 

Elevrådsrepræsentanter:  

Bertram Skovgaard Reinert (7.årg) 

Lærke Roest (9.årgang) 

Medarbejderrepræsentanter: 

Kirsten Christensen, Thomas Steffensen 

Skolens ledelse: 

Anders Svendsen, Annette Hartøft 

Gæster: 

Fraværende med afbud: Malene, Dorte, 

Tina 

  

 Dagsorden  

”Beslutnings-punkter”: 1) Godkendelse 

af 

dagsordenen. 

 

Godkendt 

 2) Godkendelse 

af referat 

 

Godkendt 

Debat/sparring/arbejdspunkt. 3) Principper Revidering af skolerejse – udkast til ny 

tekst. Godkendt og opdateret. 

Ordensreglementet ændres, 

når prøvehandlingen med mobiltelefoner i 

indskolingen er tilendebragt.  



Øvrige principper er godkendt og opdateret. 

 4) Tildelings-

model 

Dialog om oplægget på skype fra onsdag 

den 6. februar. Høringssvar udarbejdet og 

afsendes. Skolebestyrelsen forholder sig 

stærkt kritiske til den nye tildelingsmodel i 

forhold til, hvad det betyder for 

Lyshøjskolens økonomi. 

 5) Aula Brug af AULA. Drøftelse 

Strategi: 

Klasselærer(teamet) udsender løbende 

informationer omkring klassen. 

Afdelingslederne udsender nyhedsbrev ca. 

1 gang pr. måned omkring arrangementer 

og diverse indsatser i den enkelte afdeling. 

Skoleledelsen udsender jule – og 

sommerhilsen til alle forældre. 

Fokus på de gode historier og alle de fine 

oplevelser, der sker hver dag på vores 

fælles skole. 

Gerne mere detaljeret informationer 

omkring livet i den enkelte klasse: Eks. info 

om vikarer, ændringer i klassernes 

dagligdag m.v. Opfordring til at alle 

klasselærere udsender samme antal 

informationsbreve, hvis muligt. Hvad er 

vigtigt at få informationer om: Både det 

faglige, det trivselsmæssige, evt. indsatser 

i klassen. En opfordring til, at man trygt 

henvender sig til den enkelte klasselærer, 

hvis man har ønsker og forslag til indholdet 

i månedsbrevet. Evt. tydeliggøre i 

månedsbrevet hvilket omfang, man kan 

forvente at få nyhedsmails ud i? Opfordring 

til altid at tage kontakt til klasselærer med 

det samme som forælder, hvis man er i 

tvivl om noget. 

Opfordring til, at man på forældremøderne 

drøfter i hvilket omfang, man bruger Aula. 

Skolens ledelse vil se på, hvordan vi kan 

optimere vores principper for 

kommunikation i Aula. Forslag: Ændret 

indhold for forældremøderne, så der kan 

være fokus på forventningsafstemning eks. 

ved skolestart.   



 6) Elevrådet Hvordan gik Uge 6: Temauge på LHN med 

indhold besluttet i samarbejde med den 

enkelte klasselærer og klassens elever. Der 

afholdes fælles fest for 9. årgang til 

sommer i Jordrup forsamlingshus afholdt af 

forældrene. 

 

 7) Budget Budget – Hvis vi har fået tildeling ellers 

flyttes det til næste møde. Udsat til næste 

møde. 

”Orienteringspunkter”:  4 børnehaveklasser starter til august 2024. 

Mobilfri indskoling – status: Taget godt 

imod og har fået positiv modtagelse.  

Nyt fra det Børne og 

uddannelsesudvalget 

6) 

 

Dokumentvisning (kolding.dk) 

Evt. 7) Ny repræsentant til lokalrådet, Henrik 

Stilling går ud af rådet. Afventer evt. 

repræsentant. Forslag om at Lokalrådet 1 

gang om året deltager i starten af et SB-

møde. 

 

https://udvalg.kolding.dk/vis/pdf/dagsorden/fafc4a33-5b88-45c1-89dc-0dac77bed745?redirectDirectlyToPdf=false

